
INFORMACIONS DIVERSES: 

Fa us dies que hem començat el curs 2022/2023 ... 

Tornada a les aules: 

El passat dilluns 5 de setembre vam tornar a obrir les portes de l’escola amb 

il·lusió i ganes d’estrenar aquest nou curs. Enguany hem tingut la novetat de 

començar el curs una setmana abans i amb jornada intensiva tot el mes de 

setembre. L’organització de l’hora de lleure educatiu ha anat molt bé, gràcies al 

coneixement del centre i l’experiència de l’equip de l’empresa 7iTria. 

Reunions famílies: 

Haver començat una setmana abans, ens ha permès realitzar les 

trobades amb les famílies durant el mes de setembre, avançant uns dies 

el coneixement de l’aula i la persona encarregada de la tutoria 

corresponent. La nostra intenció és que aquestes trobades siguin un 

espai de relació per explicar el funcionament del dia a dia, de manera 

clara, entenedora i amena, esperem haver-ho aconseguit!  

Agrair un cop més a l’AFA pel servei de canguratge. 

Projecte d’innovació STEAM: 

L’equip impulsor STEAM segueix treballant, ara fusionat amb l’equip encarregat de 

dissenyar i actualitzar els projectes globalitzats del centre. L’objectiu és incorporar 

la mirada STEAM als projectes que ja estem fent. 

Les novetats d’aquest curs són: 

 Alguns nivells faran el pilotatge d’un projecte amb l’empresa Make and Learn: 

Infantil 5 anys (I5), 1r, 3r, 4t i 6è. 

 Els dies 18 i 19 d’octubre, la Irene Casanovas i la Lluïsa Vigas van compartir unes 

jornades formatives amb centres de tot Catalunya. Van ser unes dies molt intensos 

d’aprenentages i de compartir experiències. 

 Projecte Retotech: el nostre ambaixador ens va animar a presentar candidatura per 

a aquest projecte que lidera l’empresa ENDESA. Calia complir uns requisits i gravar 

un vídeo explicant perquè hi volíem participar. El 18 d’octubre ens van comunicar 

que acceptaven la nostra escola. Ara, a l’alumnat de 6è, li tocarà fer un projecte 

ben xulo amb el material que ens han facilitat (una impressora 3D i 10 kits 

Zumkitjunior). Clica sobre el logo per visualitzar el vídeo de presentació: 

  

https://drive.google.com/file/d/1mHpNF-6wt8E6NKqVk9Ja8dsuww3rqzAF/view?usp=sharing


Escola pilot en la formació en centre ULAE (Usos Lingüístics en 

l’Àmbit Educatiu): 

Des de la inspecció educativa s’ha triat el nostre centre per fer el 

pilotatge de la nova formació en centre ULAE, una de les actuacions 

previstes en el desplegament del Pla de promoció de l’ús de la llengua 

catalana als centres educatius. Hi ha un equip de mestres que guiarà 

aquesta formació per a la resta del Claustre. 

Consell Escolar ordinari: 

Tal i com és preceptiu, el passat dimecres 5 d’octubre es va celebrar el Consell Escolar 

ordinari que té com a objectiu aprovar la PGA (Programació General Anual), que concreta 

els objectius marcats per al 2n any del Projecte de Direcció. 

Els 3 principals objectius són: 

 Millora dels resultats educatius 

 Millora d ela cohesió social 

 Millora de la gestió del centre 

Una de les línies de treball més destacades és l’elaboració dels nous informes d’avaluació, 

per tal d’adaptar-los al nou decret d’educació basat en les directrius de la LOMLOE. 

Esperem que sigui més entenedor el progrés del nostre alumnat. 

Volem agrair la implicació de les persones representats dels sectors del professorat i de les 

famílies. 

Extraescolars gestionades per l’AFA: 

Amb l’inici del mes d’octubre, vam donar el tret de sortida a les activitats extraescolars 
gestionades per l’empresa Isotròpic, contractada per l’AFA. Com bé sabeu, tenim una 
oferta variada que s’adapta a tots els gustos i edats dels infants. 

Agraïm a la comissió de l’AFA que fa que aquestes activitats siguin possibles. 

Incidència amb la dotació de les tablets: 

L’onada de calor d’aquest estiu ens ha malmès una cinquantena de tauletes digitals de la 

dotació que vam rebre en el Pla de Transformació Digital. 

Després que l’Equip Directiu, amb la col·laboració del coordinador digital, ha fet totes les 

gestions oportunes amb els Serveis Territorials i l’empresa subministradora de 

l’equipament, hem sabut que el material està fora de garantia, amb un cost molt elevat de 

reparació. 

Mentre esperem que es determini qui s’ha de fer càrrec de la reparació, i amb l’acord per 

unanimitat del Claustre, hem adquirit una trentena de nous dispositius per poder donar 

resposta a les necessitats del nostre alumnat. 

  



Visita del Director dels Serveis Territorials, Sr. Simó López Xirau: 

El passat divendres 21 d’octubre vam rebre la visita del Director dels Serveis Territorials a 

Maresme Vallès Oriental, Sr. Simó López, juntament amb la inspectora de referència del 

centre, Sra. Lourdes Gil, la regidora d’educació, Sra. Meritxell Catalán i la tècnica 

d’educació, Sra. Carme Peirotén. 

Va ser una visita on, de manera distesa, vam poder compartir el nostre projecte educatiu i 

vam poder expressar les nostres inquietuds, inclosa la ½ dotació d’aula d’acollida que 

completaria la dotació i que estem sol·licitant des de l’inici de curs. 

Us enllacem la piulada que s’ha publicat des dels Serveis territorials, clicant sobre la 

imatge 

 

 

 

 

 

Beques: 

Al llarg del mes de setembre s’han gestionat les beques del Ministerio per a l’alumnat amb 

necessitats específiques de suport educatiu. 

Castanyada: 

Divendres 28 d’octubre, l’alumnat de tota l’escola ha celebrat la festa de la Castanyada. 

Des de 1a hora del matí s’han muntat tallers a les diferents aules i s’han programat 

activitats diverses. 

D’altra banda, la comissió de festes de l’AFA ha preparat una festa al pati de l’escola per 

gaudir en família i fer comunitat. 

També s’ha aprofitat per aportar el nostre granet de sorra a la Marató de TV3, dedicada a 

les malalties del cor. Aquesta iniciativa s’emmarca en el treball que, des de l’àrea 

d’educació física, s’està fent en el marc del projecte de Suport Vital Bàsic, que permet 

donar eines per a atendre persones que es trobin amb una emergència mèdica. 

 

 

https://twitter.com/SSTTMVO/status/1585665236861952001?t=o_vmugM4O40pwV7lrmR-Sg&s=08

